
Zápis z 10. zasedání AS FIT

Místo a čas konání: 

Čtvrtek, 21. 11. 2013, zasedací místnost FIT ČVUT, doba trvání 18:00 – 20:15

Přítomni:

Členové AS FIT: Jiří Douša, Martin Novotný, Alois Pluháček, Petr Matyáš, Michal Šoch, Petr Pulc, 
Jan Friedl, Jan Nohavica, Jan Bouchner, Martin Kohlík

Hosté: Pavel Tvrdík, Jan Janoušek, Miroslav Balík, Marcel Jiřina, Josef Kolář, Pavel Kordík, Ivan 
Halaška

Předsednictvo senátu ve složení: Petr Pulc (předseda), Michal Šoch (předsedající), Jan Bouchner 
(tajemník)

Zápis zapsal: Jan Bouchner

Program:

1. Schválení programu 10. zasedání
2. Kontrola úkolů a schválení zápisů z 9. zasedání
3. Elektronická hlasování
4. Představení proděkanů
5. Prospěchové stipendium
6. Disciplinární komise
7. Volba předsedy AS FIT
8. Různé
9. Termíny a úkoly 11. zasedání AS FIT

Průběh zasedání:

1. Schválení programu 10. zasedání

Hlasování:
Pro Proti Zdrželi se

7 0 0

Program 10. zasedání byl schválen.

2. Kontrola úkolů a schválení zápisů z 9. zasedání

Kontrola úkolů: senát aktuálně neřeší žádný úkol
Hlasování:

Pro Proti Zdrželi se

8 0 1

Zápis 9. zasedání byl schválen.



3. Elektronická hlasování

Mezi 9. a 10. zasedáním proběhla čtyři elektronická hlasování.

Téma: Posun zasedání AS FIT 21. 11. 2013 na 18:00
Hlasování:

Pro Proti Zdrželi se

10 0 0

Pro: Jiří Douša, Martin Novotný, Alois Pluháček, Petr Matyáš, Michal Šoch, Petr Pulc, Jan Friedl, 
Jan Nohavica, Jan Bouchner, Martin Kohlík

Byl schválen posun zasedání AS FIT 21. 11. 2013 na 18:00.

Téma: Schválení podmínek přijímacího řízení do BSP
Hlasování:

Pro Proti Zdrželi se

8 0 1

Pro: Jiří Douša, Martin Novotný, Alois Pluháček, Petr Matyáš, Michal Šoch, Jan Friedl, Jan 
Nohavica, Jan Bouchner, Martin Kohlík
Zdrželi se: Martin Novotný
Nezúčastnili se hlasování: Petr Pulc

Podmínky pro přijímací řízení do BSP byly schváleny.

Téma: Schválení podmínek přijímacího řízení do MSP, BSP-E a MSP-E
Hlasování:

Pro Proti Zdrželi se

10 0 0

Pro: Jiří Douša, Martin Novotný, Alois Pluháček, Petr Matyáš, Michal Šoch, Petr Pulc, Jan Friedl, 
Jan Nohavica, Jan Bouchner, Martin Kohlík

Podmínky pro přijímací řízení do MSP, BSP-E, MSP-E byly schváleny.

Téma: Složení volební komise pro volby do AS ČVUT

Za zaměstnance byli navrženi Jan Schmidt, Ondřej Suchý a Michal Valenta, za studenty byli 
navrženi Michal Majer a Michal Štádler. O komisi se hlasovalo jako o celku.

Hlasování:

Pro Proti Zdrželi se

10 0 0

Pro: Jiří Douša, Martin Novotný, Alois Pluháček, Petr Matyáš, Michal Šoch, Petr Pulc, Jan Friedl, 
Jan Nohavica, Jan Bouchner, Martin Kohlík

Složení volební komise pro volby do AS ČVUT bylo schváleno.



4. Prospěchové stipendium

Proděkan Balík krátce hovořil o způsobech získávání peněz do fondu na vyplácení stipendií. Pro 
letní semestr byla vyměřena na vyplácení stipendií částka 850 000 Kč.

Hlasování:

Pro Proti Zdrželi se

9 0 0

Vyměřená částka 850 000 Kč byla schválena.

5. Představení proděkanů

Zasedání AS FIT se zúčastnili jako hosté čtyři noví proděkani FIT. 

Ing. Miroslav Balík, Ph.D. - proděkan pro studijní a pedagogickou činnost FIT
doc. RNDr. Josef Kolář, CSc. - proděkan pro vnější vztahy FIT
Ing. Pavel Kordík, Ph.D. - proděkan pro rozvoj a informační systémy FIT
doc. RNDr. Ing. Marcel Jiřina, Ph.D. - proděkan pro vědu a výzkum FIT

Každý z proděkanů stručně shrnul historii svého oddělení, aktuální stav a představil své vize pro 
následující funkční období.

• Doktor Balík shrnul své uplynulé působení na tomto postu, hovořil o novém studijním a 
zkušebním řádu, který nyní čeká na schválení a zmínil zavádění rozšíření systému Edux pro 
podporu e-learningu v rámci (dle statistik průchodnosti) obtížných předmětů (BI-PA1, BI-
PA2, BI-ZMA, BI-MLO, BI-LIN, BI-ZWU, BI-UOS)

• Docent Kolář hovořil o své uplynulé práci v rámci uzavírání partnerských dohod se 
zahraničními universitami (nárůst partnerů v rámci programu Erasmus) v Evropě, ale také v 
Latinské Americe a Turecku. Také zmínil konání jednorázových školících kurzů pro 
studenty z cizích zemí (např. dvoutýdenní školení počítačových sítí pro studenty z 
Kazachstánu), z nich plynoucích financí pro fakultu a možnosti budoucí spolupráce.

• Doktor Kordík hovořil převážně o zavádění datových konektorů (do KOS atd.), datové 
infrastruktuře a datovém skladu fakulty. Zmínil také nově vznikající ČVUT API (integrace 
systémů běžících na různých fakultách ČVUT), nedávno spuštěný portál pro spolupráci s 
průmyslem a portál pro závěrečné práce.

Na téma portálu pro závěrečné práce vznikla na podněty Petra Matyáše debata, ve které se probíraly
okolnosti spuštění projektu a jeho aktuálního běhu a funkčnosti. Doktor Kordík se spolu s děkanem 
profesorem Tvrdíkem vyjádřili, že systém běží aktuálně v testovacím provozu, jak bylo plánováno.

• Jako poslední se představil docent Jiřina. Hovořil o svých plánech pro rozvoj vědy a 
výzkumu, motivaci jednotlivých kateder a Ph.D. studentů a o vyhlídkách na habilitační a 
profesorské řízení ve vlastní správě fakulty. 

6. Disciplinární komise

Do disciplinární komise fakulty byli navrženi následující kandidáti ve složení: 
Za zaměstnace: Jan Trdlička (předseda), Josef Vogel, František Štampach a jako náhradníci Petr 
Fišer a Petr Matyáš
Za studenty: Petr Jirásko, Josef Smrž, Lukáš Liebzeit a jako náhradníci Šimon Hrabec a Dana 
Lormuszová



Disciplinární komise je schvalována na 2 roky. O složení komise se hlasovalo tajně. Do komise pro 
hlasování byli navrženi Alois Pluháček a Jiří Douša. 

Hlasování o komisi pro hlasování:

Pro Proti Zdrželi se

8 0 2

Komise pro hlasování ve složení Alois Pluháček a Jiří Douša byla schválena.

Hlasování o složení disciplinární komise fakulty:

Pro Proti Zdrželi se

10 0 0

Složení disciplinární komise fakulty bylo schváleno.

7. Volba předsedy AS FIT

Novým kandidátem na předsedu AS FIT byl navržen Martin Kohlík. O předsedovi AS FIT se 
hlasovalo tajně. Do komise pro hlasování byli navrženi Alois Pluháček a Jiří Douša. 

Hlasování o komisi pro hlasování:

Pro Proti Zdrželi se

8 0 2

Komise pro hlasování ve složení Alois Pluháček a Jiří Douša byla schválena.

Hlasování o kandidátovi na předsedu:

Pro Proti Zdrželi se

9 0 1

AF FIT si na následujícího půl roku schválil nového předsedu.

8. Různé

V bodu různé byly probrány následující body:
• vědecká rada

◦ AS FIT se bude muset sejít ještě jednou před Vánoci kvůli volbě vědecké rady fakulty. 
Návrh na členy vědecké rady předá senátu děkan profesor Tvrdík.

Martin Novotný navrhl k projednání body:
• správa budovy A

◦ hovořilo se o podpoře správce budovy A - Jiřího Škvora. Martin Novotný se dotazoval 
děkana Tvrdíka, zda by nebylo možné, aby tajemník FIT kontaktoval tajemníka FSv 
kvůli zlepšení stávajících mechanismů správy budovy (ze strany Fsv) – rychlejší reakce 
na problémy s údržbou a podobně. Profesor Tvrdík vysvětlil, že FIT platí FSv roční 
danou sazbu na údržbu budovy a může se pokusit na tajemníka FSv apelovat kvůli 
zlepšení. Pokud by se ukázalo, že placená údržba nefunguje, lze se poté odvolávat na 
smlouvu, kterou mezi sebou obě fakulty mají. 

• plány s FITcafe
◦ dotaz směřoval na plánované využití prostoru ve 14. patře budovy A jako kavárny a 



očekávaných finančních nákladů na vybudování.
◦ děkanovým osobním záměrem je, aby FITcafe vzniklo. Jde ale o to, že prostor není ve 

vlastnictví FIT, tím pádem by se investovalo do cizího prostoru.
◦ děkan oslovil SUZ, zda by nebylo možné vybudovat podobný prostor jako na vedlejší 

FSv (Mega Buffat), který má SUZ ve správě. Věci do FITcafe (jídlo a podobně) by se 
tak mohly dodávat z tohoto prostoru, navíc by se mohly pro platby využívat karty 
ČVUT. Návrh ze strany SUZ je takový, že SUZ by zajistil a zaplatil projektanta, 
veškerou sanitární techniku a prodávajícího a FIT by zajistil vybavení (židle, stoly atd.)

◦ dle finančního plánu by se jednalo o investici ze strany fakulty v řádu 2 milionů Kč. 
◦ pro letošní rok se tedy výstavba FITcafe neplánuje. Další diskuse budou probíhat v 

příštím roce, kdy by se řešila finanční podpora (sponzor, ministerstvo školství, samotná 
fakulta?)

• tarify ČVUT
◦ k dotazu na situaci okolo firemních mobilních tarifů se vyjádřil Jan Janoušek. Smlouva 

prý byla již podepsána a na příštím zasedání AS ČVUT se bude téma řešit.
• plýtvání (přednášky, lidé)

◦ Martin Novotný se ještě tázal, proč byly letos otevřeny pro předmět ČAO tři paralelní 
přednáškové skupiny, když by stačilo díky dispozici prostorů mít otevřené jen dvě. 
Děkan připomínku uznal a slíbil kontaktovat rozvrháře fakulty.

9. Termíny a úkoly 11. zasedání AS FIT

Návrh termínu zasedání: 18. 12. 2013, 17:30

Hlasování:

Pro Proti Zdrželi se

10 0 0

Příští zasedání AS FIT se uskuteční 18. 12. 2013 v 17:30 v zasedací místnosti FIT ČVUT, 
Thákurova 9, Praha 6.

V Praze dne 22. 11. 2013

Petr Pulc Ing. Michal Šoch, Ph.D.     Jan Bouchner
      předseda AS FIT    předsedající AS FIT   tajemník AS FIT
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